
GREVLINGENS VALGNUMMER 2023 
 
Overordnet arealforvaltning 
 

1. Vi vil gjennomfør en konsekvent analyse og vurdering av alle arealer i byggesonen med sikte 
på gjerrig bruk av nye arealer samt arbeide for gjenvinne arealer og for bedre disponering av 
arealene for beboerne og det biologiske mangfoldet.  
 

2. Er det noen som har det? Det er alltid behov for mer kunnskap, selv om vi som parti mener å 
være relativt godt orientert. Endringer i abiotiske og biotiske miljøfaktorer forandrer seg er 
også, noe som krever kontinuerlig oppdatering samt økt kunnskapstilegnelse. 
 

3. Tror ikke det er nok med noe enkelttiltak, men jobber systematisk med å bygge egen 
kompetanse. Og vi mener det er nødvendig å målrette bygging av kompetanse i skoleverket 
med fritidsordninger, vellene, fagadministrasjon og politiske organ. 
Det er også viktig med systematisk samarbeid med miljøbevegelsen, som dere. 
 

4. Ja 
 

5. Ja 
 

6. Ja 
 

7. Ved aktivt å støtte forsag og arbeid mot nedbygging. Men siden Vallerveien er nevnt (som vi 
stemte mot) vil vi jobbe for at boliger etter samme lest som i Vallerveien bygges ut der det 
uansett er vedtatt større utbygginger i kommunen (Sandvika, Fornebu). 
Bærum Rødt vil kreve at bl.a Sandvika og Fornebu underlegges en energianalyse med 
formål å legge et faktastyrt kunnskapsgrunnlag som kan brukes som grunnlag for analyser 
av energigjennomstrømmingen (entropien i de to utbygginger). Vi slår fast at all virksomhet 
medfører energigjennomstrømning som ubønnhørlig betyr belastning på naturen 
 

8. Det har vi i hovedsak svart på i spørsmålene over. 
 

9. Dette har vi ikke utformet egne lister over for Bærum kommune. 
 
Jordvern og matsikkerhet 
 

10. Vi har en omfattende nasjonal politikk for å øke selvforsyning av mat. Lolalt i Bærum kan vi 
nevne: 

• Kommunen må legge til rette for et samarbeid med lokale bønder om å leie ut dyrket mark til 
skolehager.    

• Ved nye boligprosjekter skal det legges til rette for etablering av parsellhager tilknyttet 
boligene, ved å leie jord av lokale bønder. Parsellhager, borettslagshager, andelslandbruk, 
takhager og nærmiljøhager skaper en arena for etablering av sosiale relasjoner, integrering, 
helse, matkultur og vern av grøntarealer og matjord. 

• Det skal være lokalt forbud mot at butikker kaster mat. Det må opprettes en eller flere 
matsentraler som kan sikre ivaretakelse av mat som ellers ville bli kastet.  

• Etter konkrete vurderinger der det kan være aktuelt kreve driveplikt på dyrkbar mark som i 
dag ikke benyttes til matproduksjon 
 

11. Ja 
 



12. Ja, inklusive f.eks. bussnuplass som nå nettopp tok matjord i Lommedalen. Mot vår (og SPs) 
stemmer. 
 

Oslofjorden  
 

13. Ja 
«Oppblomstring» av blågrønnbakterier truer med å kvele  
 Oslofjorden som økosystem Skal situasjonen bedres, må forurensningen opphøre. Dette er 
et kommunalt ansvar. Og kommunen har et meget sterkt fag- og samarbeidsorgan med 
Fagrådet for Indre Oslofjord. Noen stikkord er. Gi Fagrådet eksplisitt myndighet og 
økonomiske muskler til å engasjere NIVA slik at NIVA kan opprettholde sine måleserier. Å 
opprettholde NIVA’s langtids og omfattende måleserier er et helt nødvendig premiss for å 
kunne gjenopprette Oslofjordens potensiale som ressurs for god og miljøsikker sjømat 
 

14. Ja 
 

15. Ja 
 

16. Ja 
 

17. Det vil jeg anta – Tja! Her må vi igjen på balansen i økosystemet. Med totalforbud og 
antakelsen at Oslofjorden gjenvinner sitt potensiale som sjømatressurs, vil det oppstå en ny 
«syklisk» likevekt. Kunsten å drive «evigvarende» høsting av overskuddet, er å bringe 
økosystemet passelig ut av balanse i en slik retning at systemet produserer det høstbare 
overskuddet. 
 
Skog/marka 
 

18. Først vil vi nevne at det ikke bare er kunnskap, men også kompetanse som er viktig 
Engasjere fagorganisasjoner til landskapsøkologisk kartlegging. Gi støtte til opplæring – 
naturkunnskap NML (Naturmangfoldloven) og plan- og bygningsloven, samt alle de andre 
lovene som omfatter forvaltning av arealene, i skoleverket og frivillige organisasjoner. Bidra 
til å lære opp kommunens fagbyråkrati og politikere som ønsker slik opplæring.  
 

19. Ja 
 

20. - 
 

21. Ja, sammen med frivillige organisasjoner – og regionalt og statlig nivå - som nok har sterkere 
påvirkningskraft - enn partier som Rødt alene. 
 

22. Ja 
 

23. På dette området har vi som lokalt parti pr. i dag ikke en konkret oversikt over tiltak.. 
 

24. Ja 
 
 

Klima og samferdsel 
 

25. Dette spørsmålet krever egentlig et svært langt svar alene, mye mer finnes i programmet. 
Her vil vi nevne: 

• Jobbe for å redusere prisene på kollektivtransport. Hele Bærum inn i sone en, men også 
redusere prisen på månedskort, helst slik at kollektivtransport blir gratis. 



• Bygge ut et mye mer finmasket nett i Bærum, gjerne med tilbud som kan hente folk hjemme. 
• Utvide kommunen ansvar for å legge til rette for jobbreiser, gjenre i samarbeid med private 

arbeidsgivere. Arbeidsgiver har et ansvar for å legge til rette for at folk kommer seg til og fra 
jobb.. 

• Ta bedre vare på stier og smett samt øke omfanget av disse, dette er svært viktig for at flere 
skal gå. 

• Systematisk bygge ut sykkelveier. 
 

26. Den var og er vi mot.  
 

27. Her vil vi henvise til vårt partiprogram som kan finnes på rødtbærum.no.   
 
 
Stedsidentitet 
 

28. Ja 
 

29. Ja 
 

30. Ja, og vi har vært konsekvent mot utbygging på Fossum 
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